



REFERAT FRA MØTE 6/2017 DEN 25.10.2017

Dato: 25.10.2017 kl. 19.00 - 21.30

Sted: Klubbhuset, Ormåsen

Til stede: Per Kruke, Rolf Lunde, Åmund Tonna, Morten Berglia og Hans R. Bakken.

I tillegg Frode Peveri og Carl-Axel Berlin vedr sakene 37 og 38.

SAKSLISTE

35) REFERAT FRA MØTE 5/2017, DEN 4.10.2017

Ingen særskilte merknader til referatet. Fornye søknad om spillemidler til a) Røysåsen – Lauvtjern – Årbogen, samt b) Ormåsen – Dørja – Junger er sendt inn. Søknadene blir sannsynligvis prioritert som nr 3 og 4 fra Øvre Eiker kommune.

36) OVERSIKT ARRANGEMENTER BEDRIFTSLØP 2017

Det ble vedtatt nye retningslinjer/rutiner vedr kart og terrengdisponering til bedrifts o-løp i år. Etter bedrifts o-utvalgets resultatoversikter har det vært følgende deltagelse i år i løpene med kart fra Eiker:

Dato	Arrangør/sted	Deltakere
29. mai	O-utvalget. Mandagsløp Kølabbånn	28
31. mai	Røyskattlia, Øyvann	83
21. aug	O-utvalget. Mandagsløp Årbogen	32
13. sept	Glitre, sprint Ormåsen	73
27. sept	Røyskattlia, natløp Ormåsen	31
	Sum	247

Etter vedtatte retningslinjer skal arrangøren betale kr 20,- per startende. Det sjekkes med kasserer vedr innbetalinger.

Rutiner for øvrig har fungert greit for året.

37) ERFARINGER FRA EIKERLØPET – OVER SKAUEN OG EIKERNATTA.

EIKERLØPET

Det er ikke sendt ut og bedt om særskilte tilbakemeldinger år. Calle har dog sendt en oppsummering fra sitt område (300 – løpsavvikling), videre hadde løpsleder en oppsummering i Hornet 2/2017.

697 deltakere, hvorav 98 i Småtroll. 50 klasser.

Vi gikk igjennom organisering «bakfra», og har notert følgende stikkord:

500 Salg/annen aktivitet

510 Salg, ble i meste laget med folk

530 Småtroll fungerte bra

540 Barneparkering – skryt til Ingrid Letmolie for «ung ansvar»

For øvrig er Frode «klar» t.o.m. 2020.

400 Arena

Det hele fungerte bra, selv med litt to-delt plass. Idyllisk plass.

410 Etablering arena. Rydding på forhånd og etablering gikk bra. Måtte holde igjen på motorsager under rydding ..

440/441 Skilting og merking. Ordentlig og oversiktlig arenakart. Veldig bra skilting/merking fra Nedre Eiker kirke.

460 Høytaler. Sjekke over det ene høytaleren, ellers ok.

300 Løpsavvikling

Utdeling av lagsposer. Fremmet forslag til ledermøte i NOF om endring i regelverket, pkt 22.5.7 i konkurransereglene.

310 Resultat/oppslagstavler. Nytt system med plastlommer tatt i bruk. Dette må forbedres og klargjøres bedre før neste arrangement. Må ha egen riggansvarlig for resultatservice/ oppslag.

320 Data/resultater. Bør ha klargjort med kabler til speaker og sekretariat dagen i forveien – ha ekstra person til dette.

340 Mål. Grei organisering.

350 Vurdere speakertjenesten og behov. Begrense dette til ren informasjon og premieutdeling dersom dette ikke er spesielle klasser som skal følges opp.

360 Premier og premieutdeling. Beregning av tider for premieutdeling ligger under seksjon.

200 Kart og løyper. Fungerer greit når det er en ansvarlig for seksjon utenom løypelegger.

210 Klasser og løyper. Direkte klasser har fungert bra, og ingen etteranmelding på løpsdagen.

230 Løypetrykk/ferdiggjøring. Her var det noe som ikke fungerte optimalt, mye jobb på kort tid. Muligens noe dårlig kommunikasjon, for å få med de yngre bør kanskje fellestrening sløyfes samme dag som ferdiggjøring skjer (det er alltid tirsdager forut for Eikerløpet).

270 Innhenting poster bør skje samme dag, med god fordeling på aktuelle løpere

100 Løpsleder/hovedleder.

110 Organisering, funksjonærer. Greit med møte planleggingsmøte et par månader i forveien for seksjonsledere, samt med alle gruppeleder 2-3 uker i forveien.

120/130 Innbydelse. PM. Sammen med annen informasjon på hjemmeside og Eventor positive tilbakemeldinger.

Ekstern kontakt til presse bør bedres.

170 Økonomi. Gjelder spesielt betaling fra utenlandske løpere. Stille som krav at løpsavgift skal være betalt på forhånd for godkjenning av påmelding. Dette må komme inn i innbydelsen på forhånd, og finne en rutine for hvordan vi håndterer dette.

Arrangørhåndbok, sist oppdatert i 2016, ajourføres frem til Eikerløpet 2018.

OVER SKAUEN

Avventer nærmere tilbakemelding.

EIKERNATTA

Anne Marthe Peveri debuterte som løpsleder – og det fungerte så greit at det bør gjentas! 44 deltakere fordelt på 14 klasser og 7 løyper. Dårlig deltagelse da mange var borte i forbindelse med NM jr, O-idol og norgescup, så datoen ble ikke helt riktig.

Tilbakemeldinger fra en del løpere om at noen løyper var litt i lengste laget. Vurdere færre og noe kortere løyper ved neste anledning. Det var planlagt med Grendehuset på Ormåsen som samlingssted, men som følge av deltagelsen flyttet til klubbhuset.

Fra løpsleder kommentar med «fri start» for å redusere antall funksjonærer.

Utvalget tar med dette som kommentar videre, men vil prinsipielt i ordinære klasser holde på fastsatte starttider på forhånd – ser heller ikke at det krever flere funksjonærer.

38) REKRUTTERING AV NYE/YNGRE FUNKSJONÆRER

Vi trenger rekruttering av nye/ynge funksjonærer. I klubbavisa nr 2/2017 hadde løpsleder for Eikerløpet bl.a. følgende kommentarer:

«hvordan skal vi få overført ansvar for oppgaver til yngre funksjonærer (les yngre som under 40 år .. ?). Noen tanker om dette er å lage en tabellarisk oversikt over disse 5 hovedområdene og 20-25 gruppene, sette inn alder på de ansvarlige siste 2-3 år, for deretter å si at alle hovedområder/grupper med ansvarlig over 40 år er ledig for yngre krefter!

Et mål kan da være at kommende år skal minimum 5 av disse besettes med yngre ansvarlige. Dette kan vi forberede gjennom høsten/vinteren gjennom opplæring og gjennomgang av oppgaver. Vi som har vært med noen år kan stille som mentorer, og/eller hjelpere der det er behov og ønskelig.»

Utvalget drøftet dette nærmere, og ser det viktig å få med de yngre:

- De må bli vant med å bidra
- De må bli kjente/trygge på hva det omfatter
- Spesielt viktig at juniorer som løper aktivt også bidrar
- Vi tror at de vil føle at det er moro å være med og bidra
- Vi bør spørre de aldersgrupper det gjelder
- Ha som mål at på enkelte områder under Eikerløpet skal det f.eks. være 2 stk på start og mål som er under 20 år.
- Ta dette opp med aktivutvalget og ha med på agendaen under samling for de yngre

For øvrig sluttet utvalget seg til tanker som er nevnt innledningsvis, og vi må få til et opplegg for dette.

39) ERFARINGER TRENINGSLØP 2017

Nytt av året er opplegget med Livelox. En del løpere har tatt dette i bruk, og deler sine erfaringer med andre. Fin måte å analysere og avsløre ens egne veivalg og bommer. Bruk av Purple Pen og Brikkesys fungerer bra, og alle resultater er lagt ut på klubbens hjemmeside. Noe utfordringer med trykk/kopiering av kart på klubbhuset – det sjekkes opp mer stabil løsning for dette.

Behov for back-up både på Brikkesys og PurplePen, Rolf har bistått mange.

Ble innført muligheter for engangsbetaling for alle treningsløpene i år – det har nok vært en fordel for klubben, men kanskje ikke like god økonomi for de som ikke har deltatt i 20 treningsløp.

Viser seg at det er en del som ikke leser retningslinjene for treningsløp som er tatt inn i klubbkalenderen, Neste år bør disse sende den enkelte arrangør direkte 1-2 mnd for vedr har treningsløp.

Vi beregner ikke å legge inn noe nytt for neste sesong.

Referent: Hans R. Bakken

SAKER SOM DRØFTES I SENERE/SÆRSKILTE MØTER:

- Kartsamarbeid IF Sturla
- Terminliste treningsløp 2018
- Årsmelding 2017
- Budsjett og planer 2018